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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz:

„Ki a felelőse a kvótaértékesítésnek az Orbán-kormányban? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint bizonyára Onnek is feltűnt a cancúni klímakonferenciát követően újra felélénkült a szén-dioxi d
kibocsátási kvóták (AAU) nemzetközi kereskedelme . A hírek szerint Cancúnban Lengyelország 4
millió tonna AAU-t értékesített Japánnak . A PointCarbon internetes szaklap nemrég arról számolt be ,
hogy Esztország 10,45 millió tonna AAU-t értékesített egy Japán Banknak, majd arról írt, hog y
Portugália Ukrajnától tervez jelentősebb kvótamennyiséget vásárolni . A nemzetközi kereskedelmet
figyelemmel kísérve látható tehát, hogy ismét van az AAU-k iránt érdeklődés a kvótapiacon .

Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :
1. Ki a felelőse a kvótaértékesítésnek a Kormányban ?
2. Folytat a Kormány kvótaértékesítési tárgyalásokat ?
3. Milyen szakértőkkel dolgoznak együtt a sikeres kvótaértékesítések érdekében ?
4. Mekkora bevételre számítanak a kvótaértékesítésbő l az idei évben?

Az Országgyűlés Fenntartható fejlődés bizottságának alelnökeként korábban kezdeményeztem, hogy a
szaktárca tartson egy tájékoztatót a kvótaértékesítés jelenlegi helyzetrő l egy zárt ülés keretében . A
bizottság ezen kezdeményezésemet támogatta .

Figyelemmel arra, hogy feltett kérdéseimnek lehetnek olyan részei, melyekre részletes válasz csak eg y
ilyen zárt ülés keretében adható, kérem Miniszter Urat, hogy a lehető legrövidebb id őn belül adjon
tájékoztatást a szóban forgó témában. Ha nem írásban válaszol, azt csak abban esetben tudom
elfogadni, ha az említett zárt ülésre egy hónapon belül kerül sor .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . január 11 .

Dr . Oláh Lajos
országgyű lési képviselő
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